
A Vérnász C. Darabban 

A képen a “Vérnász” c- Garcia Lorca darabban vagyok látható. Az anyós szerepét játszom. Az Új
Színházban ment a darab, Novák Eszter rendezésében.
Volt egy csomó artista és táncos barátom. Az egykori Royal színház mellett volt egy kis kávéház a
Körúton. Mi oda jártunk, elég gyakran. Oda jártak a Madách Színházból az akkori színészek, artisták
is, nagy élet volt ott akkor. Szemben volt a Pálma presszóval, ami egy nagyon népszerű hely volt
szintén.
Ebben a körúti kis presszóban volt az én "bandám", híres nagy táncos trió. Egy Mexicanus nevű
trió, abból a lány egy kis fekete zsidólány volt, akit dobált két férfi. A Mexicanusból a fiúk, nem
voltak zsidók. Aztán volt egy Rudas nevű testvérpár, az egyik, Pavarottinak lett a manegere
később. A másik Rudas fiú elment Ausztráliába. A Rudasék is zsidók voltak. Ezekkel voltam én
jóban. Egyébként ezen a helyen ismerkedtem meg a férjemmel, még korábban. Az ostrom alatt, a

www.centropa.org/en/node/84946

https://www.centropa.org/en/node/84946
https://www.centropa.org


zsidó gimnáziumból mindig kiszöktem, hogy találkozzam velük. A presszó működött végig. Én csak
bementem oda olyan természetesen, mintha nem is lenne háború. Bármikor lehetett volna
igazoltatás, de az ember abban a korban nem gondol ilyenekre. Inkább az anyámat sajnáltam.
Utólag visszagondolva, hihetetlen milyen "félelmet" csináltam neki. A férjem akkor már nem volt,
vele akkor már nem tudtam találkozni. 
Nekem akkor még nem volt sok kapcsolatom a művészvilággal, csak ez a kis nyüzsgés az artisták
között. Én jól éreztem magam, mert "brancsbelinek" éreztem magam. Úgy éreztem, hogy már én is
vagyok valaki. Csak erre az életérzésre tudok visszagondolni. Nem igazán tudtunk magunkkal mit
kezdeni akkor, ez az igazság. 
 
Én világcsodákat játszottam 1995-ig. Amikor elkezdtem a pályát, akkor nagyon szerettem volna
pesti színésznő lenni. Aztán ez annyira megfordult, és olyan jó lett a vidéki színjátszás, hogy jobb
volt szakmailag, mint a pesti. Aki értett a szakmához, nem akart Pestre jönni. Nagyon jól éreztem
magam, mert olyan emberekkel találkoztam, hogy az világ csodája volt. Szolnokon megértem a
Schwajdát, aki egy nagyon jó ízlésű pali volt. Aztán jött a Kerényi Imre, aztán ő is elment. Ez alatt
én elmentem Kaposvárra vendégként. Dolgoztam többek közt még Székely Gáborral, és Ruszt
Józseffel is. Az antiszemitizmus a színészeknél nem volt divat, mindenki tudta, hogy én zsidó lány
vagyok. Ma sokkal inkább, téma ez. Én nagyon szerencsés helyzetben vagyok, mert a Radnóti
Színházban még játszom. 
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